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1.

Dirigent: Elkjær

Referent: Jost

Dagens mest udramatiske punkt. Bemærkes skal det dog, at klokken var dukket op. Standen lidt

sjusket, men funktionsdygtig. Derfor kunne den netop udpegede dirigent ringe

generalforsamlingen i gang og referenten kunne fatte pennen.

2.

Et omdiskuteret punkt, men den siddende præsident gennemgik kort referatet fra

generalforsamlingen 2022. Primært med fokus på, hvad der var blevet besluttet, sidst vi

samledes i de hellige haller. Så var der i det mindste ingen, der kunne sige “det vidste jeg ikke”.

3.

Som foreskrevet ligger præsidenten fra land med sin beretning. I år med de indledende ord om,

hvor beæret han har været over at sidde på posten. Han gik til valg på en tur til Norditalien og

visualiseringen af en drøm om et lille hus, med udsigt over vinmarker og olivenlunde. Og

pointerer med en skarp sidebemærkning, at han også afgav et ikke referat ført løfte om også at

voldbolle klubkassen.

I stedet blev det til en uforglemmelig tur til Budapest. Selv synes han, at det var sjovt, at det var

hemmeligholdt til sidste øjeblik i lufthavnen. Han havde planlagt primært fri leg i Budapest,

men da det er en madklub, havde han selvfølgelig også sørget for at det skulle fylde noget.

Hvorfor han havde arrangeret middag på den Michelin anbefalede restaurant Babel.

Som afrunding på Budapest fortællingen nævnes Kreinbacher og det faktum at Olaus dukkede

op.



Da sommerfesten faldt tidligt på året, har præsidenten set frem til gensynet med

klubmedlemmerne. Han er ligeledes spændt på om det kan lykkedes at overdrage magten i en

klub, hvor økonomien hænger i laser, men føler stadig en stor stolthed over denne periode.

God vandretur i dag!

Generalforsamlingen godkender beretningen..

4.

Marketingsministeren starter med at takke for et begivenhedsrigt år og sender en dybfølt tak fra

hele afdelingen for de mange spændende opgaver der har været. Jytte har i særdeleshed været

glad for at kunne dække turen til Budapest både i billeder og tekst. Hvilket endte med at blive en

føljeton i fire dele.

Der har været lidt ventetid og det kan for de utålmodige nok have været til irritation, men det

var med ønsket om ikke at gå på kompromis med kvaliteten.

Et tiltag der også har fyldt i løbet af året var arbejdet med at optimere det æstetiske udtryk på

hjemmesiden, når man blander indhold med annoncer. Vi mener her at resultatet er særdeles

succesfuldt.

Der redegøres yderligere for den beskedne annonceindtægt, som primært skyldes manglende

besøgende. I konkrete tal ligger sidste års trafik på knap 900 sidevisninger.

Et internt mål, som ikke er blevet opfyldt, er produktionen af merchandise. Årsagen er, at det

ikke har været muligt at finde det rette produkt til den rette pris. Arbejdet fortsætter og der må

forventes noget spændende til sommerfesten, uanfægtet hvem der har ledelsen af ministeriet til

den tid.

Generalforsamlingen godkender beretningen.

5.

Menuministeren takker for valget og mener selv, at det har været et godt år. Han blev på en

overraskende, men god måde, sat ud af spillet i forbindelse med sommerfesten i Budapest. Vil

dog i den sammenhæng påpege at han arrangerede morgenmad på en jødisk restaurant i

Budapest og ligeledes gav morgenmad, da han fejrede sin fødselsdag mens der var sommerfest.

Han gik til valg på saucer. Og mener ikke der kan være tvivl om at han har leveret. Takker alle

der har deltaget i fremstillingen af måltidet og pointerer at det har været en helt igennem

fortrinlig indsats.

“Tak for et godt år”

Generalforsamlingen godkender beretningen.

6.

Barministeren takker for tilliden og opsummerer, at han gik på valg med et løfte om mindre vin

og flere anekdoter.



Resultatet er, at ministeren har været i 3+ vinbutikker inden i dag for at finde gode vine, hvilket

han mener er lykkedes.

Han konkluderer slutteligt, at det har været et tilfredsstillende år, og at Kreinbacher var en

succes.

Generalforsamlingen godkender beretningen.

I forbindelse med retskrivningen af referatet, fandt vi følgende sætning under barministerens

beretning. “Hjælp fra marketing med skarpe”. Hvad noten dækker over, kan vi desværre ikke

udlede af kragetæerne. Men vi bekræfter, at vi altid giver en hjælpende hånd, hvad enten det

skal være skarpt eller sløvt. Vi medbringer også gerne en lille skarp til ganen, hvis det er hvad

der er behov for.

7.

Sædvanen tro afslutter økonomiministeren aftenens runde af beretninger. Det har været et

begivenhedsrigt år, med mange udgifter. Han havde løftet sløret for de økonomiske

konsekvenser af årets eskapader ved at sende regnskabet ud på forhånd.

Har taget højde for usikkerheden i antallet af medlemmer i forbindelse med gennemgangen, når

det kommer til budget, tilgodehavender etc.

Herefter, en grundig gennemgang af de faktiske tal i regnskabet.

Generalforsamlingen godkender beretningen.

Vi henviser til regnskabet i forhold til de faktiske økonomiske detaljer.

8. Indkomne forslag

1)

Forslag: Ebberup Madklub som velgørende organisation.

Følgende paragraf ønskes tilføjet til klubbens vedtægter.

§ 5 stk. 9

I forbindelse med generalforsamlingen kan eventuelle indkrævede bøder, for det forgangne år,

doneres til velgørenhed, såfremt der stilles forslag herom. Et sådan forslag skal opfylde de krav

der er beskrevet i § 3 stk 3.

Forslaget er nedstemt.

2)

Forslag: Klare linjer



Der har over tid været brugt utidssvarende lang tid på at diskutere principper om manglende

kontingent betalinger og medlem/ikke-medlemstatus. Derfor stilles forslag om, at følgende

vedtægtsændringer tilføjes til Ebberup Madklubs vedtægter.

Tilføjelse af paragraf

§ 2 stk. 5

Ønsker et medlem at udtræde af klubben, kan man til enhver tid udtræde af klubben ved at

meddele samtlige andre medlemmer det. Såfremt en sådan erklæring finder sted, vil man

øjeblikkeligt være frataget samtlige forpligtelser. Det påhviler de tilbageværende medlemmer at

få fordelt eventuelle tillidshverv hurtigst muligt og inden næste sammenkomst.

Tilføjelse af paragraf

§ 2 stk. 6

Ved genindtrædelse som medlem i klubben, vil det være op til generalforsamlingen at træffe

beslutninger om de for sagen gældende betingelser.

Ændring til eksisterende paragraf

§ 5 stk. 7

fra: Klubkontingentet er med virkning fra marts 2013 fastsat til kr. 250,- pr. måned.

til: Klubkontingentet er med virkning fra marts 2013 fastsat til kr. 250,- pr. måned. I det øjeblik

en indbetaling i kommet klubben i hænde, betragtes det som klubmidler og kan ikke senere

udbetales til enkeltpersoner, med mindre der foreligger dokumentation på afholdte udgifter,

som er kommet klubben eller klubbens medlemmer til gode.

Tilføjelse af paragraf

§ 6 stk. 9

I det tilfælde at et medlem er i restance, vil det ikke være muligt at deltage på generalforsamling

og ens stemmeret bortfalder således også.

I det tilfælde at et medlem er i restance, bortfalder stemmeretten ved årets generalforsamling.

Forslaget er godkendt med ovenstående korrektion af § 6 stk. 9

3)

Forslag: Styr på overdragelsen



I forbindelse med generalforsamlingen 2022 var der rod i overdragelsen af fiskalpligten, da den

siddende fiskal meget tidligt i forløbet overdrog den til Jost. Det havde han, kan man næsten

sige sig selv, ikke de store problemer med. Han stiller dog derfor stadigvæk følgende forslag til

en tilføjelse til fiskalens cirkulære. For at vi kan sikre en ordentlig overdragelse.

Der findes intet officielt dokument, der beskriver, hvornår og hvordan fiskalen i dag skal

overdrage tjansen. Derfor dette forslag.

Med forslaget ønsker vi også at sikre, at præsidentens periode og fiskalens periode følges ad.

Tilføjelse til fiskalens cirkulære.

Fiskalen kan maksimalt sidde en periode, værende fra generalforsamling til generalforsamling.

Fiskalen overdrager hvervet som klubbens fiskal som det sidste punkt på dagsordenen.

Overdragelsen er et personligt valg, men det forventes at man som afgående fiskal selvfølgelig

holder for øje, at vi til enhver tid vægter retfærdighed og klubbens økonomi højt.

Forslaget er nedstemt

9. Valg af ministerposter 2023/2024

Præsident

Mikkel opstiller Claus, da han gerne vil på MTB tur

Jost opstiller med løftet om maxi tours - coast to coast og lover stadig at udøver mådehold.

Claus trækker sig på grund af den blændende valgtale fra sin modstander.

Jost kan dermed trække i præsident skjorten, som minimum det næste år.

Marketingsminister

Jost er eneste kandidat og dermed enstemmigt valgt.

Menuminister

Elkjær ønsker ikke at genopstille.

Jost opstiller og lover coast to coast med pølser.

Jost tager sejren.

Barminister



Jost opstiller med et løfte om mindre vin og flere drinks

Elkjær opstiller med et program, der skal gøre alkohol til et eksperiment.

Jost vinder afstemningen 3 mod 2 og kan i det kommende år også kalde sig barminister.

Økonomiminister

Mikkel ønsker ikke genvalg, men er valgt med stemmerne 4 mod 1

Tillykke også til Mikkel

10. Fiskalens beretning og overdragelse

Fiskalen takker for at have haft æren af at bestride det betroede hverv. Konstaterer, som også

bemærket i regnskabet, at der ikke har været kradset så meget ind i forgange år.

Har to teorier.

1. Der har været orden på tropperne, så der ikke har været så meget at straffe

2. Det virkede uhensigtsmæssigt i forbindelse med Budapest turen, at uddele bøder, da alle

kunne se at weshare bare steg og steg.

Der er i forbindelse med generalforsamlingen uddelt følgende bøder:

50 DKK til Elkjær for at glemme salsa til taco arrangementet på shelterpladsen.

10 DKK til Claus for at møde op og bekendtgøre at han ikke kunne vandre.

10 DKK til Mikkel for en meget forsømt klokken (Oprindelig bødestørrelse 20 DKK, men der

er givet en rabat på 50% for faktisk at tilvejebringe klokken).

50 DKK til Mikkel for ikke at kunne afspille tæskeholdet i præsidentens sommerresidens.

30 DKK til Elkjær for ekstremt langsommeligt dirigentarbejde.

50 DKK til Jost for forsinket betaling af blandt andet bøder og flaskepant.

50 DKK til Mikkel, Larsen og Claus for manglende jakke.

Som fiskalens sidste gerning overdrager han hvervet til en person, som han ved går en del op i

penge og som også lejlighedsvis har vist at have næse for pligt og retfærdighed.

Med tanke på klubkassens tilstand har det økonomiske aspekt vejet tungest, hvorved

fiskalpligten videregives til Elkjær.

11. Fastsættelse af dato for sommerarrangement

Det bestemmes at weekenden 16. - 17. september er sommerfest weekend.

12. Eventuelt

Intet under eventuelt


